



BORDIGNON

博迪龙 氮气弹簧

氮气弹簧索赔

CLAIM FORM FOR NITROGEN GAS SPRINGS

编号: REC-C

页: 1/1

版本: 7

日期/Date: _____



氮气弹簧类型
Nitrogen gas spring type

目录号.
Ctlg. nr.

退回的氮气弹簧数量
Qty of returned
nitrogen gas
springs

EGS	<input type="checkbox"/>	IGS	<input type="checkbox"/>	_____
VGS	<input type="checkbox"/>	LGS	<input type="checkbox"/>	
AGS	<input type="checkbox"/>	VV	<input type="checkbox"/>	_____
TGS	<input type="checkbox"/>	_____	<input type="checkbox"/>	

关于氮气弹簧操作的注意事项 / NOTES CONCERNING NITROGEN GAS SPRING OPERATING

实际工作行程, 单位为毫米 _____ 循环/分钟 _____ 已使用的循环次数 _____
 Actual operating stroke in mm. _____ Cycles/min. _____ Operated cycles _____

氮气弹簧润滑了吗? 没有 有 每隔 _____ 次循环
 Has the nitrogen gas spring been lubricated? NO YES, every cycles

氮气弹簧是否用螺丝固定在底座上? 没有 有
 Was the nitrogen gas spring fixed onto the base by means of screws? NO YES

氮气弹簧有暴露在润滑剂或者压力乳液中? 没有 有
 The nitrogen gas spring was exposed with lubricants or pressing emulsions? NO YES

氮气弹簧是否被拆过或改过? 没有 有
 Has the nitrogen gas spring been dismantled or tampered? NO YES

备注 / Notes: _____

经销商签名 _____
Resaler's Signature

用户签名 _____
User's Signature

请随函附上经正式签署的本表格副本。否则, 我们将无法了解您的索赔并让您就此做出相应反馈。

YOU ARE KINDLY REQUESTED TO ENCLOSE COPY OF THIS FORM DULY SIGNED WITH EACH CLAIM.
WE WILL OTHERWISE NOT BE IN A POSITION TO STUDY YOUR CLAIM AND LET YOU HAVE ANY KIND OF RESPONSE.

Bordignon 备注 / notes _____ RNCP 号/Nr. _____

